
 

 

 

Hvasser menighetsråd 14.november 2024 
Protokoll fra møte avholdt i Hvasser kirkestue 

 

 

Tilstede: Tonje Røgeberg, Pål Syse, Tulle Bøe, Trine Øyen, Kari Gjertsen Trythall,  

Marit Monsen, Frank Andersen og Bente Heilo 

 

Åpningsord ved Tonje som har vært på et heldagsseminar på Haugar kunstmuseum hvor 

kunstnerfamilien Vigeland og deres kunst var tema. Familien har hatt tilknytning til øyene i 

flere generasjoner og vi fikk høre om Maria Vigeland som i 1925 har malt en vakker 

altertavle rett på veggen i Tjøme kapell, samt altertavlen i Veierland kirke. 

 

Saker til behandling:  

 

Sak 33/24  Godkjenning av innkalling, dagsorden og protokoll.  

  Vedtak: Godkjent 

 

Sak 34/24 Regnskap- og Budsjettendringer for 2024 
Økonomikontakt for Hvasser menighetsråd, Frank Andersen, gjennomgikk og 

orienterte om regnskapet pr. 30/9-24. 

Det foreslåes å gjøre en endring på ansvar 280 - Misjonsprosjektet. 

Hvasser menighetsråd hadde budsjettert med å få inn kr. 8.000 i  ofringer til 

misjonsprosjektet. Pr. nå har det kommet inn kr. 28.788,- Det foreslåes derfor 

å øke konto 18650 - Overføring av ofringer/innsamlede midler til andre, med 

kr. 20.000,- Tilsvarende foreslåes det å øke konto 14650 - Offer/innsamlet til 

annen virksomhet med kr. 20.000 
  Vedtak: 

1. Vedlagte regnskap pr. 30/9-24 er gjennomgått og tatt til orientering. 

2. Budsjettendringer for ansvar 280 – Misjonsprosjektet, godkjennes som 

fremlagt. 

 

Sak 35/24 Budsjett 2025 

Vedtak: Godkjent med flg. endring: Misjonsprosjektets budsjett settes til  

 kr 8000 som tidligere. 

  

Sak 36/24 Færder 5.1 – fremtidig skjebne  

Nøtterøy menighetsråd har en periode administrert og tatt ansvar for 

menighetsbladet Færder 5.1 på vegne av alle fem menighetene. De vil ikke 

lenger ha dette ansvaret. Det er et flott menighetsblad, men det går nå med 

underskudd, bla pga. store kostnader med distribusjon og sviktende 

annonseinntekter. Fellesrådet skal nå vurdere menighetsbladets videre 

skjebne og utrede alternativer innen 31.mars 2025. Aktuelle alternativer kan  



 

 

 

f.eks. være helsides annonse i Øyene fire ganger i året. Øyene når fram til 

mange, både fastboende og hyttefolk, og har dessuten «full distribusjon» to 

ganger i året.  

Vedtak: Vi slutter oss til Nøtterøy menighetsråds beslutning om Færder 5.1 

sin videre skjebne. 

 

 

 

Sak 37/24 Kirkeverter/klokkere/offer vårsemestret 2025  

Liste med takkoffer, klokker og kirketjenere klar fram til og med Palmesøndag 

13.04.25. Flere av søndagene har vi bare satt opp en kirkevert og satser da på 

at hver og en tar ansvar for å få med en ekstra utenom menighetsrådet. 

     

08.12.2024       11:00   Leve - landsforeningen for etterlatte ved selvmord           

   Pål      Bente + en som hun spør   

24.12.2024       14:30   Kirkens Nødhjelp          

                                          Trine          Ikke kirkekaffe 

26.12.2024       11:00   Menighetsarbeidet       

                                          Bente                 Ikke kirkekaffe      

  19.01.2025       11:00   Misjonsprosjektet         

                                          Trine                    Kari og Frank 

09.02.2025       11:00   Leger uten grenser        

                                          Bente                 Tulle og en som hun spør 

02.03.2025       11:00   Menighetsarbeidet       

                                            Pål                      Bente + en til 

23.03.2025       11:00   Misjonsprosjektet         

                Pål                        Bente + en til 

13.04.2025       11:00   Kirkens Bymisjon, Vestfold             

                                           Trine                   Bente og Kari? 

 

Sak 38/24 Julelunsj for Hvassers pensjonister 

Vi satser på samme meny som forrige år. Invitasjoner er klare og deles ut de 

neste dagene. Forslag fra Pål om å senke alderen på de vi inviterer ned til 

seksti år. Vi ønsker oss noen som kan lede allsang, og gjerne ha noen 

konkurranser. 

Vedtak: Tulle og Bente tar ansvaret for det praktiske opplegget. Tonje prøver 

å skaffe noen som kan lede allsang, og hun tar ansvar for å finne egnede 

konkurranser. Bente tar kontakt med Elin på kirkekontoret for å få liste over 

personer ned til seksti år. 

 

 



 

 

 

 

Sak 39/24 Etiske dilemmaer- videre prosess  

Pga. mange saker på kveldens møte, må vi vente med dette temaet til møte 

på nyåret. 

 

Sak 40/24 Eventuelt 

- Domprosten er pålagt et fellesmøte med alle menighetsrådene en gang i 

året. Torød menighet er vertskap for neste møte, 22. mai 2025. Alle 

menighetsrådene med varamedlemmer i Færder blir invitert.  

- Fellesrådets juleavslutning blir i vår kirkestue 17.desember. Pål og Bente 

(vara) skal delta fra vårt menighetsråd. 

- Nyttårskonsert i Hvasser kirke? Konserten siste nyttårsaften ble en flott 

opplevelse og vi gjentar gjerne. Musikkutvalget tar oppgaven. 

- Vi fikk se en informasjonsfolder fra Teie Kirke. Kanskje kan det bli aktuelt 

for oss å få til noe lignende? 

- Søndag 19.januar kl. 16 blir det medarbeiderfest på Fredtun. 

- Tulle og Bente har oppdatert utleiereglene for kirkestua, og lager nå en 

oversikt over utstyret i kirkestua til informasjon for leietagere.  

- Frank tok opp saken om ev dugnad i kirkestua. Rengjøring og vedlikehold 

av kirkestua er vårt ansvar. Kanskje vi bør snakke mer om dette i neste 

møte? 

- Belysningen på kirkegården, både de store lyskasterne og lyktestolpene 

har ikke vært påslått de siste par årene (eller mer). Vi mener at de store 

lyskasterne er overflødige fordi det er mye lys fra veibelysningen som ble 

oppgradert for noen år siden (lysforurensning). Men lyktestolpene på sør- 

og nordsiden og oppå portstolpene ønsker vi tilbake. Pål tar saken med 

Daniel Bjørnstad 

 
 

           

 

 

Neste rådsmøte blir tirsdag 28.januar i Hvasser kirkestue  
 

 

 

Ref. Bente Heilo 
 

 
 


